

OLIWAX led

ZAŠTITNI PREMAZ ZA DRVO / PROTECTIVE COATING FOR WOOD / ЗАЩИТНОЕ ПОКРЫТИЕ
ДЛЯ ДЕРЕВА**Product
benefits****OPIS PROIZVODA I UPOTREBA**

OLIWAX LED ulje je revolucionarna zaštita za drvo.

• VOC FREE**BOJA:**

OLIVAKS LED ulje u boji dostupno je u istim bojama kao i OLIVAKS 2k ulje u boji.

UPUTSTVO ZA UPOTREBU:

Dobro promešajte pre upotrebe!

VAŽNO: Zaslepite sve prozore tokom nanošenja. Ne izlažite OLIWAX LED ulje direktnoj sunčevoj svetlosti. U kontaktu sa direktnim sunčevim zracima, OLIWAX LED ulje će se osušiti i neće biti upotrebljivo! OLIWAX LED Oil je ulje od tvrdog voska za završnu obradu drvenih površina. OLIVAKS LED ulje je dizajnirano za brzo sušenje i sušenje koristeći prednosti LED tehnologije. Kao i svi OLIVAKS proizvodi, OLIWAX LED ulje je zasnovano na OLIWAX specijalizovanoj tehnologiji i tako kombinuje jedinstvene karakteristike OLIWAX ulja u boji sa prednostima LED tehnologije.

Industrijska primena: 01 Izbrusiti površinu sa maks. Brusni papir granulacije 120. 02 Nakon brušenja, uklonite svu prašinu sa površine. 03 Koristeći premazivanje valjkom, naneti 1 sloj OLIWAX LED ulja. 04 Pomoću 2 jastučića i 2 četke ravnomerno rasporedite ulje po površini. 05 Provcute površinu kroz industrijsku jedinicu za LED očvršćavanje. 06 Ponavljajte postupak dok ne postignete željeni završetak.

Ručna primena: Neobrađena površina: 01 Obrusite površinu sa maks. Brusni papir granulacije 120. 02 Uklonite svu prašinu sa površine i očistite je koristeći OLIWAX Surface Care. 03 Kada se očišćena površina osuši, nanesite malu količinu OLIWAX LED ulja pomoću krpe ili mašine za poliranje sa debelim crvenim tamponom. 04 Rad u malim površinama od 5 do 10m². 05 Ostavite da svako područje upije ulje nekoliko minuta, a zatim uklonite sav višak ulja pomoću krpe ili mašine za poliranje sa tankim belim jastučićem. 06 Nakon tretiranja celog područja OLIWAX LED uljem, osušite ga korišćenjem LED jedinice za očvršćavanje na licu mesta ili upotrebom LED ručne jedinice za očvršćavanje za teško dostupna mesta i nameštaj. 07 Radite po dobro osmišljenom šablonu, jer je početno očvršćavanje veoma važno da biste dobili trajni i dugotrajni rezultat. Nemojte gaziti na neočvršli deo površine.

Operite ruke nakon rada sa OLIWAX LED uljem. Može izazvati alergijsku reakciju kože. Čuvati van domašaja dece. Izaziva ozbiljnu iritaciju očiju. Nosite zaštitne rukavice i zaštitu za oči. Ne sme se dozvoliti da kontaminirana radna odeća izlazi sa radnog mesta. Nemojte rukovati sve dok se ne pročitaju i razumeju sve mere predostrožnosti.

POTROŠNJA:Industrijska primena: 12 g/m² (prvi sloj), 8 g/m² (sledeći sloj). Ručna primena: oko 20 g/m²**PAKOVANJE:**

0,7l, 3l



RUS

ХАРАКТЕРИСТИКИ И НАЗНАЧЕНИЕ:

Масло OLIWAX LED — революционная защита древесины.

• VOC FREE

ИНФОРМАЦИЯ О ПРОДУКТЕ:

Цвет: Цветное масло OLIWAX LED доступно в тех же цветах, что и цветное масло OLIWAX 2k.

ТЩАТЕЛЬНО ПЕРЕМЕШАЙТЕ ПЕРЕД ИСПОЛЬЗОВАНИЕМ!

ВАЖНО: Во время нанесения зашторьте все окна. Не подвергайте OLIWAX LED Oil воздействию прямых солнечных лучей. При контакте с прямыми солнечными лучами OLIWAX LED Oil высохнет и станет непригодным к использованию! OLIWAX LED Oil — это масло с твердым воском для отделки деревянных поверхностей. OLIWAX LED Oil было разработано для быстрого отверждения и высыхания с использованием преимуществ светодиодной технологии. Как и все продукты OLIWAX, OLIWAX LED Oil основано на специализированной технологии OLIWAX и, таким образом, сочетает в себе уникальные особенности OLIWAX Color Oil с преимуществами светодиодной технологии.

ИНСТРУКЦИЯ ПО ПРИМЕНЕНИЮ:

Промышленное применение: 01 Отшлифуйте поверхность наждачной бумагой с зернистостью не более 120. 02 После шлифования удалите всю пыль с поверхности. 03 С помощью валика нанесите 1 слой OLIWAX LED Oil. 04 С помощью 2 подушечек и 2 кистей равномерно распределите масло по поверхности. 05 Пропустите поверхность через промышленный блок LED Curing. 06 Повторяйте процесс, пока не достигнете желаемого результата.

Ручное нанесение: Необработанная поверхность: 01 Отшлифуйте поверхность наждачной бумагой с зернистостью не более 120. 02 Удалите всю пыль с поверхности и очистите ее с помощью OLIWAX Surface Care. 03 Когда очищенная поверхность высохнет, распределите небольшое количество OLIWAX LED Oil с помощью ткани или полировальной машины с толстым красным диском. 04 Работайте на небольших участках площадью от 5 до 10 м². 05 Дайте каждой области впитать масло в течение нескольких минут, а затем удалите все излишки масла с помощью ткани или полировальной машины с тонким белым диском. 06 После обработки всей поверхности маслом OLIWAX LED Oil, отвердите его с помощью блока LED Curing On-Site или с помощью ручного блока LED Curing для труднодоступных мест и мебели. 07 Работайте по хорошо продуманной схеме, поскольку начальное отверждение очень важно для получения прочного и долговечного результата. Не наступайте на неотвержденную часть поверхности.

Мойте руки после работы с маслом OLIWAX LED. Может вызвать аллергическую реакцию кожи. Храните в недоступном для детей месте. Вызывает серьезное раздражение глаз. Надевайте защитные перчатки и средства защиты глаз. Загрязненную рабочую одежду нельзя выносить с рабочего места. Не работайте с продуктом, пока не прочтаете и не поймете все меры предосторожности.

РАСХОД: Промышленное применение: 12 г/м² (первый слой), 8 г/м² (следующий слой). Ручное нанесение: около 20 г/м²

Упаковка: 0,7l, 3l

ENG

PROPERTIES AND PURPOSE:

OLIWAX LED oil is a revolutionary protection for wood.

• VOC FREE

INFORMATION ABOUT THE PRODUCT:

Color: OLIWAX LED color oil is available in the same colors as OLIWAX 2k color oil.

STIR WELL BEFORE USE!

IMPORTANT: Blind all windows during application. Do not expose OLIWAX LED Oil to direct sunlight. In contact with direct sunlight, OLIWAX LED Oil will dry and will not be usable! OLIWAX LED Oil is a hardwax oil for finishing wooden surfaces. OLIWAX LED Oil was designed for quick curing and drying using the advantages of LED technology. As all OLIWAX products, OLIWAX LED Oil is based on the OLIWAX specialized technology and thus combines the unique features of OLIWAX Color Oil with the benefits of LED technology.

INSTRUCTIONS FOR USE:

Industrial application: 01 Sand the surface with max. 120 grit sandpaper. 02 After sanding, eliminate all dust from the surface. 03 Using roller coating, apply 1 coat of OLIWAX LED Oil. 04 Using 2 pads and 2 brushes, distribute the oil evenly on the surface. 05 Pass the surface through the LED Curing Industry Unit. 06 Repeat the process until you reach the desired finish.

Manual application: Untreated surface: 01 Sand the surface with max. 120 grit sandpaper. 02 Eliminate all dust from the surface and clean it using the OLIWAX Surface Care. 03 When the cleaned surface is dry, distribute a small quantity of OLIWAX LED Oil using a cloth or a polishing machine with a thick red pad. 04 Work in small areas of 5 to 10m². 05 Let each area absorb the oil for a few minutes and then remove all excess oil using a cloth or a polishing machine with a thin white pad. 06 After treating the entire area with OLIWAX LED Oil, cure it by using the LED Curing On-Site Unit or using the LED Curing Hand Unit for hard to reach areas and furniture. 07 Work in a well-thought-out pattern, because initial curing is very important in order to get a durable and long lasting result. Do not step onto the uncured part of the surface.

Wash your hands after working with OLIWAX LED Oil. May Cause an allergic skin reaction. Keep out of reach of children. Causes serious eye irritation. Wear protective gloves and eye protection. Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace. Do not handle until all safety precautions have been read and understood.

CONSUMPTION: Industrial application: 12 g/m² (first layer), 8 g/m² (next layer). Manual application: about 20 g/m²

Package: 0,7l, 3l

